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دیدگــــــاه

11ورزش a r m a n m e l i . i r

 غلامرضا فتح آبادی 
 کارشناس فوتبال 

گفـــت و گـــو 

نمایش ضعیف شاگردان »بنا« 
ایسنا:  در پایان رقابت های نوبت صبح 
روز نخست کشتی فرنگی قهرمانی جهان 
۲۰۲۲ در بلگراد صربستان، پویا دادمرز در 
وزن ۵۵ کیلوگرم، محمدرضا مختاری در 
۷۲، محمدعلی گرایی در ۷۷ و ناصر علیزاده 
در وزن ۸۷ کیلوگرم با نمایشی ضعیف و 
دور از انتظار برابر رقبای خود تن به شکست 
دادند. پویا دادمرز در وزن ۵۵ دادمرز در 
سومین مبارزه و در مرحله یک چهارم نهایی 
مقابل آمانگالی بکبولاتوف دارنده مدال نقره 
آسیا از قزاقستان با نتیجه ۳ بر یک شکست 
خورد و از رسیدن به نیمه نهایی بازماند. در 
وزن ۷۲ کیلوگرم، محمدرضا مختاری پس 
از استراحت در دور نخست، مقابل ابراهیم 
قانم کشتی گیر بدون عنوان مصری الاصل 
از فرانسه با نمایشی ضعیف ۷ بر ۳ شکست 
خورد. همچنین در وزن ۷۷ کیلوگرم، 
محمدعلی گرایی دارنده سه مدال برنز 
جهان در دومین مبارزه خود با ارائه نمایشی 
ضعیف مقابل کیم هیون وو کشتی گیر 
کهنه کار و ۳۴ ساله کره جنوبی ۶ بر یک 
شکست خورد. هیون وو طلای المپیک 
۲۰۱۲ لندن و برنز ۲۰۱۶ المپیک ریو را 
در کارنامه دارد. اگر این کشتی گیر کره ای 
فینالیست شود، گرایی در شانس مجدد 
برای مدال برنز پیکار می کند. اما در وزن 
۸۷ کیلوگرم، ناصر علیزاده دریک چهارم 
نهایی برابر علی بیسلطانوف قهرمان ۲۰۲۲ 
اروپا از دانمارک ۲ بر یک شکست خورد. در 
صورت راهیابی کشتی دانمارکی به فینال، 
علیزاده شانس مدال برنز خواهد داشت. علی 
ارسلان فرنگی کار سابق ایران که در اعتراض 
به بی عدالتی در کشتی فرنگی به تابعیت 
صربستان درآمده است، در این رقابت ها در 
وزن ۷۲ کیلوگرم به میدان رفت و با ۳ برد 
قاطع راهی نیمه نهایی شد. وی ابتدا ۱۱ بر 
۲ کولیک از اوکراین را برد و سپس با نتیجه 
۷ بر ۳ مقتبل فریچ از مجارستان پیروز شد. 
ارسلان در یک چهارم نهایی نیز ۹ بر صفر از 
سد اسلویا از لیتوانی گذشت و راهی نیمه 

نهایی شد. 

سعید مراغه چیان در خصوص وضعیت 
شاگردان ساپینتو در این فصل از رقابت های 
لیگ برتر و البته انتخاب کی روش به عنوان 

سرمربی تیم ملی صحبت کرد. 
  نظرتان درباره مهاجمان استقلال 

چیست!
 بازیکنان استقلال هنوز هماهنگ نیستند 
و هواداران در چند بازی اول از این مشکل 
رنج بردند. برخی از مهاجمان استقلال ترس 
این را دارند که مبادا مورد خشم هواداران 
قرار بگیرند و وارد حاشیه شوند به همین 
خاطر با استرس بازی می کنند؛ همین باعث 
می شود تمرکز کافی برای بازی کردن نداشته 
باشند. تیم ها در این فصل قدرتمندتر از فصل 
گذشته شده اند. تمام تیم ها خوب یارگیری 
کرده اند، همانند سپاهان که در این دو بازی 
نتایج خوبی نگرفت، اما باید به آنها فرصت 
داده شود تا تیم را هماهنگ کنند آن وقت 

می توان عیار مربی را مشخص کرد. 
  در خصوص انتخاب کی روش چه 

نظری دارید؟
در  تاج  انتخاب  که  گفته ام  هم  قبلا 
میان دیگر گزینه ها بهترین انتخاب بود، 
زیرا تاج رابطه خوبی در آسیا و فیفا دارد. 
ورود کی روش سطح قدرت تیم ملی را بالا 
می برد و قطعا باعث سردرگمی حریفانمان 
در جام جهانی خواهد شد. کی روش تاثیر 
خوبی در تیم ملی ما دارد و یکی از آنها این 
است که به هیچ کس باج نمی دهد و همین 
موضوع دلیل برکناری او در گذشته بود. قطعا 
بازیکنان از او تمکین خواهند کرد و نظم 
و انضباط را باردیگر به اردو باز می گرداند. 
قدردان زحمات اسکوچیچ هستیم، اما او باید 
بداند در درجه اول تیم های ضعیف را با تلاش 
بازیکنان شکست داد و صعود کرد و در درجه 
دوم او به هیج عنوان با کی روش قابل قیاس 

نخواهد بود. 

خارج ازمستطیل سبز

 سعید  مراغه چیان: 
 کی روش 

 تاثیر خوبی 
در تیم ملی دارد

خبــــــر
  ۵  دروازه بان بزرگ 
از نگاه »کاسیاس« 

سنگربان سابق رئال مادرید ۵ دروازه بان 
بزرگ حال حاضر فوتبال جهان را معرفی 
کرد. ایکر کاسیاس روزهای درخشانی را 
با پیراهن رئال تجربه کرد. کاسیاس از ۵ 
دروازه بان برتر کنونی حال حاضر فوتبال 
جهان سخن به میان آورد. او گفت: از نظر 
من تیبو کورتوا، یان اوبلاک، تراشتگن، 
دروازه بان   ۵ ادرسون  و  نویر  مانوئل 
بزرگ حال حاضر فوتبال جهان هستند. 
کاسیاس بعداز جدایی از رئال راهی پورتو 
شد، اما به خاطر مشکلات قلبی مجبور به 
خداحافظی از فوتبال شد. جایگزین او در 
رئال، تیبوکورتوا است که در دو فصل اخیر 

نمایشی خیره کننده داشته است.

»ساپینتو« باید نقاط ضعف تیم را برطرف کند

                    تشکر
امیر قلعه نویی در لابی هتل المپیک با دستیاران 
اسکوچیچ برخوردی اتفاقی داشت. قلعه نویی، از 
زحمات آنها برای تیم ملی ایران تشکر کرد. وی از 
آنها خواست تا اتفاقات اخیر را به پای مردم ایران 

 . یسند ننو

                 هواداران 
 هواداران زن تیم نساجی نیز برای تشویق تیم مورد 
علاقه خود، وارد ورزشگاه آزادی شدند. هم چنین 
هواداران زن تیم استقلال نیز برای تماشای دیدار 
استقلال در برابر نساجی، خود را به استادیوم 

رسانده اند.

                              تی تی ها 
هواداران تراکتور در بازی دیروز مثل بازی با 
هوادار استقبال خوبی از بازی تیم خود داشته اند. 
تراکتور روزگذشته در هفته پنجم موفق شد با 
برتری یک بر صفر برابر صنعت نفت به پیروزی 

 . سد بر

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
  ایسنا: دیروز استقلال و نساجی از ساعت ۱۷و۳۰ در 
حضور تماشاگران در ورزشگاه آزادی به مصاف هم رفتند که 
این دیدار با نتیجه ۳ بر یک به سود آبی پوشان خاتمه یافت. 
حمید سجادی، وزیر ورزش وجوانان برای تماشای دیدار 
استقلال و نساجی به استادیوم آزادی آمده بود. سجادی برای 
تماشای این بازی به سکوی تماشاگران رفت. در دقایق اول 
نیمه دوم بازی، امیرمهدی جانملکی با دریافت کارت زرد دوم، 
از زمین مسابقه اخراج شد تا نساجی در ادامه نیمه دوم، ۱۰ 
نفره به کار خود ادامه دهد. با گل سوم استقلال توسط محمد 
محبی در دقیقه ۵۰، هواداران استقلال به شدت آبی پوشان 
را تشویق کردند و برخلاف بازی هفته گذشته از عملکرد 
شاگردان ساپینتو، رضایت داشتند. در دقیقه ۵۵ بازی،  کریم 
اسلامی در جریان یکی از درگیری های بازی دچار مصدومیت 
شد و آسیب دیدگی این بازیکن باعث شد تا نتواند به بازی 
ادامه دهد و درنهایت از زمین مسابقه خارج شد. آبی پوشان 
پایتخت پس از زدن گل سوم بازی، بازهم دروازه نساجی 
هجوم بردند و این حملات موجب شد تا تشویق های بی امان 
هواداران استقلال بی وقفه ادامه داشته باشد. در دقیقه ۶۲ 
بازی، آرش رضاوند با حضور در محوطه جریمه نساجی ضربه 
خطرناکی روانه دروازه حریف کرد که به تیر دروازه شاگردان 
مطهری برخورد کرد. هواداران پس از این موقعیت رضاوند را 
تشویق کردند. در دقایق پایانی بازی، هواداران استقلال به 
شکل ایسلندی، ریکاردو ساپینتو را تشویق کردند تا به نوعی 

از این مربی پرتغالی برای کسب این پیروزی تشکر کنند. 

 بیــن المــلل

 از »نکونام« تا »مارکار« و »منصوریان«

کدام ایرانی دستیار »کی روش« می شود؟!

سرمربی تیم ملی فوتسال گفت: هدف از حضور در تورنمنت 
دوستانه ۶ جانبه فوتسال تایلند این است که نقاط ضعف و قوت 
تیم را پیدا کنیم. وحید شمسایی اظهارداشت: در شروع صحبت ها 
خوشحالم که همبازی دوران قدیم خود را اینجا می بینم که 
به عنوان سرمربی تیم ملی فوتسال ویتنام در این تورنمنت حضور 
دارد. تمرینات مان را به مدت ۱۵ روز شروع کرده ایم و خود را برای 
حضور در تورنمنت اصلی که جام ملت های فوتسال آسیا آماده 
می کنیم. وی افزود: هدف از حضور در این تورنمنت دوستانه این 
است که نقاط ضعف و قوت تیم را پیدا کنیم و بتوانیم آنچه که 
هدف و خواسته مان در مسابقات جام ملت های آسیا است، به آن 
برسیم. سرمربی تیم ملی فوتسال درباره دیدار با تیم ملی فوتسال 

فنلاند تاکیدکرد: با احترام به همه تیم های حاضر، تیم ما نسبت 
به مسابقات جام جهانی گذشته با تغییرات زیادی همراه بوده و 
با نسل جدید و بازیکنان جوان در این تورنمنت حاضر شده ایم. 
می دانیم بازی مقابل فنلاند، بازی فیزیکی خواهد بود و همان طور 
که در ابتدا گفتم هدف ما از حضور در این تورنمنت، آماده سازی 
بهتر تیم برای جام ملت های آسیاست. شمسایی همچنین در مورد 
تیم ویتنام بیان داشت: ویتنام با مربی و کادرفنی جدید خود یکی 
از حریفان سر سخت ما در مسابقات آسیایی است. وی در پایان 
عنوان کرد: با شرکت در این تورنمنت می خواهیم که به شاکله 
اصلی تیم برسیم و حضوری پرقدرت در جام ملت های فوتسال 
آسیا ۲۰۲۲ داشته باشیم. تورنمنت دوستانه تایلند با حضور 

تیم های ایران، فنلاند، تایلند، مراکش، موزامبیک و ویتنام از ۲۰ 
تا ۲۵ شهریور ماه سالجاری برگزار می شود. 

  جدول و زمان این دوره از مسابقات: 
گروه A: تایلند، مراکش و موزامبیک

گروه B: ایران، فنلاند و ویتنام
٢٠ شهریور:  ایران -  فنلاند / تایلند -  مراکش

٢١ شهریور:  فنلاند -  ویتنام / مراکش -  موزامبیک
٢٢ شهریور: ایران -  ویتنام / تایلند -  موزامبیک

٢٤ شهریور: 
بازی تعیین تیم های پنجم و ششم

»B« تیم سوم گروه -» A« تیم سوم گروه
  نیمه نهایی

A تیم دوم گروه  - B صدرنشین گروه
B تیم دوم گروه  - A صدرنشین گروه

٢٥ شهریور: مسابقات فینال و رده بندی

وحید  شمسایی: 

در تایلند نقاط ضعف و قوت مان را شناسایی می کنیم 

 محمد پولادگر، معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای: 

پرونده باز، پرونده عجیب و غریبی نیست
معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش وجوانان 
درخصوص آخرین وضعیت ورزش کشورمان مطالبی را بیان کرد. 

  حمایت برای میزبانی 
محمد پولادگر، درباره برنامه های وزارت ورزش برای حمایت از 
فدراسیون ها در کسب میزبانی های مختلف گفت: کسب میزبانی 
در دستور کار وزارت ورزش است و به همه فدراسیون ها نیز این 
مساله تاکید می شود که رویدادهای مهم منطقه، قاره و حتی 
جهان را میزبانی بگیرند. وزارت ورزش از کسب میزبانی ها حمایت 
می کند. علاوه بر آن، کسب کرسی های معتبر آسیایی و جهانی 
هم در دستور کار وزارت قرار دارد و نهایت همکاری و کمک را برای 

به دست آوردن کرسی ها انجام می دهیم.
  کرسی ها 

پولادگر ادامه داد: وقتی یک نفر در آسیا و جهان سمت داشته 
باشد، در به دست آوردن میزبانی های خیلی می تواند تاثیرگذار 

باشد. برای حضور در عرصه بین الملل هم فکر می کنم در حوزه 
ورزش قهرمانی، موضوع میزبانی موضوعی است که مغفول 
مانده در این چند ساله اخیر و یک حلقه مفقوده در ورزش 
قهرمانی ماست. ما هم می توانیم از امتیاز میزبانی استفاده کنیم 
و باعث ارتقای کلاس فنی رشته های مان می شود. امیدوارم همه 
فدراسیون ها و رشته ها این مساله را در دستور کار خود قرار بدهند 

و ما هم نهایت کمک را خواهیم کرد. 
  ژیمناستیک

پولادگر درباره ژیمناستیک و متوقف شدن ثبت نام از نامزدهای 
فدراسیون  انتخابات  وضعیت  آخرین  همچنین  و  ریاست 
دوچرخه سواری گفت: دوچرخه سواری که روال خودش را انجام 
می دهد و امیدواریم در تاریخی که تعیین می شود، انتخابات را 
برگزار کنیم. در ژیمناستیک هم شرایط خاصی به وجود آمد و 
امیدوارم در این هفته بتوانیم مشکلات و برخی از کارشکنی هایی 

که صورت می گیرد را برطرف کرده و انتخابات را برگزار کنیم. آنچه 
که مسلم است، برگزاری انتخابات با رعایت اساسنامه است. این 

در دستور کار قرار دارد و یقینا بر همین دو اصل جلو می رویم.
  سوارکاری

وی درباره انتخابات سوارکاری هم افزود: انتخابات این 
فدراسیون قطعا باید تجدید شود. معذوراتی برای انتخابات کمیته 
المپیک داشتیم که آن انتخابات هم برگزار شد و دیگر، معذوراتی 

نداریم و ان شاءا... آن را هم برگزار خواهیم کرد.
  کی روش 

وی درباره انتخاب کی روش به عنوان سرمربی تیم ملی و بحث 
پرونده های باز »مهدی تاج«، رئیس فدراسیون و ورود نمایندگان 
مجلس به این موضوع تاکید کرد: تاج که یک مصاحبه کرده و 
جواب همه این موضوعات را داده است. پرونده باز، پرونده عجیب 
و غریبی نیست. هرکسی می تواند از فرد دیگری طرح دعوا کند 
و یک پرونده ای برای افراد مختلف باز کند. آنچه که مسلم است، 
رأی نهایی است که مورد تصمیم گیری قرار می گیرد. انتخابات 
فدراسیون فوتبال در یک روال قانونی برگزار شده و الان هم هرچه 

که قانون بگوید، ما باید بر مبنای قانون عمل کنیم. 

سال  پنجم
شماره   1368

هفته پنجم لیگ برتر روزگذشته برگزار شد. سوای نتیجه ای 
که رقم خورد باید بگویم ساپینتو، سرمربی استقلال باید 
هرچه زودتر به ترکیب اصلی اش دست پیدا کند. بازی های 
هفته به هفته پیش می رود و استقلال در حال امتیاز از 
دست دادن است. اگر چه خیلی ها می گویند در ابتدای لیگ 
هستیم اما این امتیازهای از دست رفته در هفته های پایانی به 
ضرر استقلال تمام خواهد شد. بنابراین ساپینتو و یارانش اگر 
می خواهند در کورس قهرمانی باقی بمانند باید مقابل تیم ها 
برنده از زمین خارج شوند. در مقابل پیکان حسین حسینی 
منجی این تیم شد. شاید اگر او نبود استقلال حتی به آن یک 
امتیاز هم دست پیدا نمی کرد. دروازه بان جوان اما باتجربه 
استقلال یکی از آماده ترین گلرهای حال حاضر فوتبال ایران 
است که حالا به یک نقطه امن برای استقلال تبدیل شده است 
و می توان در تیم ملی هم به او امیدوار بود. در پایان دیدار با 
پیکان شعارهایی علیه بازیکنان داده شد و حتی به سوی 
ساپینتو بطری هم پرتاب کردند که اصلا اتفاق جالبی نیست 
آن هم در حالی که در هفته های نخست لیگ برتر قرار داریم. 
با این روش جز اینکه تیم را به حاشیه ببرند اتفاق دیگری 
نخواهد افتاد. هواداران باید صبورتر باشند و ساپینتو هم 
باید هرچه زودتر نقاط ضعف تیمش را برطرف کند تا دوباره 
شاهد قدرتنمایی استقلال در لیگ باشیم. بنابراین از هواداران 
می خواهم آرامش خود را حفظ کرده، از تیم حمایت کنند تا 
استقلال بتواند به آنچه که می خواهد دست پیدا کند. به دلیل 
برگزاری رقابت های نهایی جام حذفی در ادامه فصل، این 
دوره از رقابت ها می تواند بسیار جذاب باشد چرا که بازیکنان 
می توانند در قطر تیم ملی را همراهی کنند به همین تلاش 

خواهند کرد عملکرد خوبی به نمایش بگذارند. 

آرمان ملی: در صحبت های »مهدی تاج« از »جواد نکونام« 
به عنوان سرمربی ایرانی در جام ملت های آسیا نام برده شده، 
این در حالی است که هنوز حضور »نکونام« قطعی نشده است. 

  صحبت های رئیس
تاج در نشست خبری خود عنوان کرد:  ما یکي از مربیان 
داخلي عالي را کنار کي روش قرار مي دهیم که بتوانیم بعدها 
از سرمربي داخلي استفاده کنیم. به همین دلیل قرارداد آقاي 
کي روش را موقت تلقي کردیم. قرارداد ایشان ماهیانه ۵۰ 
هزار یورو است که من مي دانم اگر این مسائل را نگوییم، فردا 
مي گویند که شفاف سازي کنید. ۵ کادرفني دارد که ماهیانه 
۳۰ هزار یورو دریافت مي کنند. قرارداد آنها تا پایان جام جهاني 
است ولي براي هر ۲ طرف پرونده را باز گذاشتیم که بتوانیم 
اگر خواستیم تا پایان جام ملت ها آن را ادامه بدهیم. رئیس 
فدراسیون فوتبال با اشاره به اینکه براي جام ملت ها هنوز چیزي 
مشخص نیست، گفت: در قرارداد کي روش هم این موضوع 
مطرح نشده است، اما صحبت ما در خصوص جام ملت ها این 
بوده است که کي روش مدیرفني تیم ملي باشد و نکونام به عنوان 
سرمربي روي نیمکت تیم ملي در جا م ملت ها حضور داشته باشد. 
در مورد جواد نکونام باید بگویم که ما با باشگاه فولاد در حال 
مذاکره هستیم تا بتوانیم نکونام را به تیم ملي اضافه کنیم، اما 
اگر فردا شنیدید این اتفاق منتفي است تعجب نکنید، چرا که 

هنوز قطعي نشده است. 
  نظر کارشناس 

صادق ورمزیار درباره بازگشت کارلوس کی روش به نیمکت 
تیم ملی ایران اظهارکرد: همه باید به تیم ملی کمک کنیم. 

کی روش، سرمربی تیم ملی شده و باید برای تیم ملی و فدراسیون 
آرزوی موفقیت کنیم. ان شاءا... بتوانیم با قدرت این مسیر را 
برویم. مسیر سختی است و آبروی همه در گروی همین سه 
بازی جام جهانی است. ان شاءا... بتوانیم بازی های آبرومندانه ای 
در جام جهانی برگزار کنیم و در ادامه صعود کنیم. با این حال 
کار بسیار سختی خواهیم داشت. او در رابطه با تغییر سرمربی 
تیم ملی پیش از جام جهانی ۹۸ اظهارداشت: بحث من تغییر 
مربی تیم ملی نیست. تغییر برخی مواقع جواب می دهد و برخی 
مواقع معکوس عمل می کند. امیدوارم در این مرحله جواب 
مثبتی بگیریم. بعداز جام جهانی بهتر می توانیم در این رابطه 
صحبت کنیم و با کارشناسی دقیق تری می توان صحبت کرد. 
این پیشکسوت فوتبال درباره ترکیب احتمالی کی روش-  نکونام 
اظهارداشت: چیدمان خوبی است چون هر دو سبک شبیه به هم 
دارند و می توانند به  هم کمک کنند. باید ببینیم چقدر خودشان 
این کار را قبول دارند. آنها در مقطعی در کنارهم حضور داشتند 
و به نظرم چیدمان خوبی است. او اضافه کرد: البته باید بگویم 
زیباتر است که یک مربی ایرانی ابتدا تیم ملی امید را هدایت کند 
و بعداز آن با یک سابقه خوب به تیم ملی بزرگسالان بیاید. بهتر 
است مربی از پایه در تیم ملی حضور داشته باشد و بعداز آن به 

تیم بزرگسالان منتقل شود. 
  تاکید نایب رئیس اول

مهدی محمدنبی، نــــایب رئیس اول فدراسیون فوتبــــال 
در یک گفت وگوی تلویزیونی درباره مذاکره با باشگاه فولاد برای 
حضور جواد نکونام در تیم ملی گفت: آقای گرشاسبی، مدیرعامل 
باشگاه فولاد در جریان قرار گرفته اند و قطعا با هماهنگی و 

موافقت ایشان، نکونام به تیم ملی خواهد پیوست، به خصوص که 
نکونام اولین گزینه کی روش برای دستیاری ایرانی در تیم ملی 
است. نبی درباره اینکه در صورت عدم موافقت با حضور نکونام، 
آیا فدراسیون برای حضور یک دستیار دیگر ایرانی در تیم ملی 
اصرار خواهد کرد، اظهارداشت: به هر حال ما باید جانشین پروری 
را در تیم ملی فوتبال از یکجایی شروع کنیم، مربیانی که در لیگ 
تجربه دارند، باید در تیم ملی در کنار سرمربیان خارجی قرار 
بگیرند تا تجربیات خوبی کسب کنند. با مشورتی که آقای تاج و 
من با آقای گرشاسبی خواهیم داشت، مشکل حل خواهد شد و 
آقای نکونام را در اختیار خواهیم داشت. وی درباره اینکه حضور 
نکونام پیشنهاد کی روش بوده است یا فدراسیون فوتبال، تصریح 
کرد: آقای کی روش پیشنهاد دادند و دیدیم پیشنهاد مناسبی 

است و در حال عملی کردن آن هستیم. 
  موضع  فولاد؟

حمیدرضا گرشاسبی؛ مدیرعامل باشگاه فولادخوزستان 
در این باره اظهارداشت: »طبق آخرین صحبتی که با نکونام 
داشته ام او اعلام کرد که محکم به کارش در فولاد ادامه خواهد 
داد.« گرشاسبی همچنین اظهارات »نبی« مبنی بر اینکه 
مشکل نکونام برای حضور در تیم ملی حل خواهد شد را رد و 
تصریح کرد: »نکونام گفته است به تیم ملی نمی رود و در فولاد 
می ماند.« همچنین باشگاه فولادخوزستان با صدور بیانیه ای با 
جدایی جواد نکونام، سرمربی این تیم مخالفت و خبرسازی های 
انجام شده را تکذیب کرد. در این بیانیه آمده است: »در برنامه 
)چهارشنبه ۱۶ شهریور ۱۴۰۱( مجله فوتبال شبکه خبر و 
در حضور آقای منصور قنبرزاده، نایب رئیس دوم فدراسیون 
فوتبال ایران عنوان شد که مسئولان باشگاه فرهنگی ورزشی 
فولادخوزستان با انتقال آقای جواد نکونام، سرمربی تیم 
بزرگسالان این باشگاه به تیم ملی موافقت کردند که از این طریق 
ضمن تکذیب این اظهارات به اطلاع اهالی فوتبال و به خصوص 
هواداران فولاد می رساند که این باشگاه همچون گذشته بر ادامه 
همکاری با آقای نکونام براساس قرارداد فی مابین تاکید داشته 

و با این انتقال مخالف است.«
  حضور منصوریان؟!

با مخالفت باشگاه فولادخوزستان با جدایی نکونام، شنیده 
می شود علیرضا منصوریان و مارکار آقاجانیان نامزدهای 
دستیاری کارلوس کی روش شده اند که به نظر می رسد شانس 
مرداستقلالی بیشتر باشد! مارکار آقاجانیان در این خصوص 
گفت: تا این لحظه صحبتی نشده است و اگر صحبتی شود هر 
کاری و کمکی بتوانم دریغ نخواهم کرد. در هر صورت دو دوره 
در جام جهانی بودم و حاضرم این تجربه را در خدمت ملی پوشان 
قرار دهم تا حداقل این تیم یک گام دیگر شرایطش بهتر شود. 
اگر بتوانم حتی سهم ناچیزی در این پیشرفت داشته باشم 
همه جوره به خاطر تیم ملی و کشورمان حاضرم این کار را انجام 

بدهم و این کار را وظیفه خودم می دانم. 

   لوکا مودریچ، هافبک ۳۷ ساله رئال مادرید به جدایی 
و خداحافظی از این تیم واکنش نشان داد. مودریچ با وجود 
آنکه ۳۷ سال سن دارد اما همچنان یکی از بازیکنان کلیدی 
و تأثیر گذار رئال به شمار می آید. هافبک کروات رئالی ها 
همچنان سرحال و آماده است و در فصلی که گذشت یکی 
از آماده ترین و بهترین بازیکنان تیمش بود و سهم بسزایی 
در قهرمانی تیم در لیگ قهرمانان اروپا و رقابت های لالیگا 
داشت. مودریچ  با ۳۷ سال سن به دوران بازنشستگی و 
خداحافظی از فوتبال نزدیک شده است و بسیاری از بازیکنان 
سرشناس در این سن و سال از فوتبال خداحافظی کرده اند 
و یا شانس حضور در تیم های بزرگ را از دست داده اند. 
مودریچ  در واکنش به خداحافظی از فوتبال گفت: می دانم 
که در مرحله سخت سنی قرار دارم اما من با فوتبال زندگی 
می کنم. عشق من فوتبال است و ۲۴ ساعت به آن فکر 
می کنم. او ادامه داد: از عملکرد خود راضی هستم و از آنچه 
که انجام می دهم لذت می برم. بیش از هر زمان دیگری قدر 
شرایط کنونی را می دانم چرا که این احساس را دارم که این 
شرایط برای همیشه ادامه نخواهد داشت و به همین خاطر 
از وضعیت کنونی بیشتر لذت می برم. بازی کردن در تیم 
بزرگ رئال مادرید در این سن و سال اصلا آسان نیست و باید 

بسیار آماده بود. در رئال انتظارات بسیار 
بالاست و این کار من و هر بازیکنی را 
سخت می کند. فعلا از حضور در رئال 
لذت می برم و واقعا نمی دانم که چه 
وقت زمان خداحافظی است. مودریچ  

اطمینان دارد که رئال مادرید 
جام  هم  جاری  فصل  در 
کسب خواهد کرد. او گفت: 
ما تیم بسیار خوبی داریم 
و در شرایط ایده آلی قرار 
داریم. فصل را بسیار خوب 
آغاز کرده ایم و به موفقیت 
خود اطمینان داریم. رئال 
در نخستین بازی خود در 
برابر  اروپا  لیگ قهرمانان 
سلتیــــک با سه گل به 
پیروزی دست پیدا کرد 
و در رقابت های لالیگا هم 

در هر چهار بازی آغازین به 
پیروزی دست پیدا کرده است.


